
 

Confidential 

Bestyrelsesmøde Mandag den 1. Maj 2023 

 

Først var vi på ”knolden” og inspicere renoveringen af denne. Arbejdet er godt i gang, vi godkendte 

tilbuddet på port/facade fra Anders Hvisel. 

Det blev besluttet at der skal et gelænder på toppen af knolden, for at undgå fare for fald. Anders taler med 

leverandør af dette. 

Der blev foreslået at der skal et lag tagpap på betondækket toppen af knolden, samt nyt tagpap på 

vandværket. Vi aftalte at forespørge Helge Hansen om disse projekter. 

Næste emne var vandværkspasser. Da vi på et tidspunkt skal have en person til at varetage jobbet aftalte vi 

at Ernst ville tage en snak med Frank fra Asnæs Vandværk. 

Sidste emne var udflugt. Bent finder 2-3 dage som man kan melde sig på. 

 

  

 


